

مواضيع اللغة الإنكليزية المطلوبة للمنهاج الحديث

Volunteering

التطوع

The benefits of volunteering can be enormous. Volunteering can help you make friends, learn new skills, advance your career, and even feel happier and healthier. Researchers also say that nearly half of volunteers enjoy improved health and fitness, and a quarter lose weight - especially those working with children. Two-thirds feel less stressed. So, it seems that volunteering may improve your life.....
To sum up, by volunteering you can make a huge difference.

فوائد التطوع يمكن أن تكون هائلة. يمكن أن يساعدك التطوع في تكوين صداقات وتعلم مهارات جديدة وتطوير حياتك المهنية وحتى الشعور بالسعادة والصحة. يقول الباحثون أيضاً أن ما يقرب من نصف المتطوعين يتمتعون بتحسين الصحة واللياقة البدنية، وفقدان ربع الوزن - خاصة أولئك الذين يعملون مع الأطفال. ثلثهم يشعرون بتوتر أقل. لذلك، يبدو أن التطوع قد يحسن من حياتك.
باختصار، من خلال التطوع، يمكنك إحداث فرق كبير.

Write a paragraph about a pleasant experience you've been through.

اكتب موضوعاً عن تجربة ممتعة مررت بها.

One day, I joined a charity as a volunteer to help the elderly on weekend. I went out with an old man and we walked around the garden and then I bought him some food and we chatted to each other his eyes were full of love; that day I realised how learned a lot from him. At the end of the day his smiling face was my reward. It was the most enjoyable experience I have ever had.

في أحد الأيام، انضمت إلى جمعية خيرية كمطوع لمساعدة كبار السن في عطلة نهاية الأسبوع. خرجت مع رجل عجوز وتجولنا في الحديقة ثم اشتريت له بعض الطعام وتبادلنا أطراف الحديث مع بعضنا البعض كانت عيناه مليئة بالمحبة؛ تعلمت منه الكثير في ذلك اليوم.
في نهاية اليوم كان وجهه المبتسم هي مكافأتي. لقد كانت أكثر تجربة ممتعة مررت بها على الإطلاق.

Ahmed is your neighbour. He has a problem with his legs, so he can't walk. You always see him watching you sadly playing with your friends.

أحمد يكون جارك. ولديه مشكلة في ساقيه، لذلك هو لا يستطيع المشي. أنت تراه دائماً يراقبك بحزن وأنت تلعب مع أصدقائك.

Think of an idea to help him and write the steps you will follow to solve his problem.

فكر بفكرة لمساعدته واكتب الخطوات التي ستتبعها لحل مشكلته.

First of all, Ahmad mustn't feel that he is different from us. Therefore, we must react positively to him. this will make him stronger.

أولاً، يجب ألا يشعر أحمد أنه مختلف عنا. لذلك، يجب أن نتفاعل معه بشكل إيجابي. هذا سيجعله أقوى.

Second, I am going to set a program with my friends and neighbors to help Ahmad to engage with nonmovements activities, such as: singing, playing music instruments, playing computer games, and some other activities connected to artworks. we can focus on Ahmad's hobby.

ثانياً، سأقوم بإعداد برنامج مع أصدقائي وجيرانني لمساعدة أحمد على الانخراط في أنشطة غير حركية، مثل: الغناء، ولعب الآلات الموسيقية، ولعب ألعاب الكمبيوتر، وبعض الأنشطة الأخرى المرتبطة بالأعمال الفنية. يمكننا التركيز على هواية أحمد.

Third, I am going to create a Facebook account for him, so he can communicate, share, and chat with us all the time.

ثالثاً، سأقوم بإنشاء حساب له على فيسبوك، حتى يتمكن من التواصل والمشاركة والردشة معنا طوال الوقت. بعد ذلك، أعتقد أنه سيكون قادراً على المشاركة معنا في بعض الأنشطة البدنية كمراقب.

After that, I think he will be able to participate with us in some physical activity as an observer. I hope these ideas can help Ahmed to continue his life cheerfully and happily.

أتمنى أن تساعد هذه الأفكار أحمد على مواصلة حياته بمرح وسعادة.

Write about your life in twenty years' time.

In twenty years' time I will be over thirty years old. I will be married and we will have two children. I will have a good job. I will be an English teacher because it's my favourite subject.

We will have a nice house but it will not be very big. We will spend a lot of time playing with our children. I'm interested in music, so I will have a wonderful music collection. We will only get our music from the Internet. I will play traditional folksongs very well because I'm learning them now.

My group decided to visit a village because we wanted to get away from the noise of the city. We wanted to get an insight into the lifestyle of the local people there.

Fill in the gaps with words from the box to complete this paragraph.

We set out for a day trip quite early at 5 a.m. first, I was over the moon shortly after starting the trip to the village. After a long drive, we got to the village; we rented some bikes to cycle around the village. Then, we visited some 400-year-old ancient houses and had a look at communal houses where the local people gathered for festival celebrations or public meetings. After that, we had lunch and the food was wonderful. In the afternoon, we joined a cooking class with the villagers who were friendly and clever at making traditional cakes. We enjoyed everything in the village. finally, we hoped that we can have a longer trip to the countryside down the road if we had more time/

• It's important to think carefully and ask yourself some questions to decide if a choice you're making is good or bad. Let's say you're at school and you hear people making fun of someone in your class. Write what you would do.

Bullying is a very popular disease among the school students today. We must change our attitude to prevent bullying.

According to me if my colleague is being bullied, I will be kind to him. Show him that I care by trying to include him. Sit with him at lunch or on the bus, talk to him at school, or invite him to do something. Just hanging out with him will help him know he isn't alone.

-it's important to talk to a parent, teacher, or another adult I trust. Adults need to know when bad things happen so they can help.

اكتب عن حياتك بعد عشرين سنة.

بعد عشرين عاماً، سأكون أكثر من ثلاثين عاماً. سوف أكون متزوج وسيكون عندنا طفلان. سوف أحصل على عمل جيد.

سوف أكون مدرس لغة إنجليزية لأنها مادتي المفضلة. سوف يكون لدينا منزل جميل لكنه لن يكون كبيراً جداً. سوف يكون الكثير من الوقت في اللعب مع أطفالنا. أنا مهتم بالموسيقى، لذا سيكون عندي مجموعة موسيقية رائعة. سوف نحصل على موسيقانا فقط من الإنترنت. سأعزف الأغاني الشعبية التقليدية جيداً لأنني أتعلمها الآن.

قررت مجموعتي زيارة قرية لأننا أردنا الابتعاد عن ضوضاء المدينة. أردنا التعرف على أسلوب حياة السكان المحليين هناك.
املا الفراغات بالكلمات الموجودة في المربع لإكمال هذه الفقرة.

انطلقنا في رحلة ليوم واحد في وقت مبكر جداً في الساعة 5 صباحاً، في البداية كنت بقمة السعادة بعد وقت قصير من بدء الرحلة إلى القرية. وبعد رحلة طويلة وصلنا إلى القرية. استأجرنا بعض الدراجات للتجول في أنحاء القرية. بعد ذلك، قمنا بزيارة بعض المنازل القديمة التي يبلغ عمرها 400 عام وألقينا نظرة على المنازل العامة حيث يتجمع السكان المحليون لاحتفالات المهرجانات أو الاجتماعات العامة. بعد ذلك، تناولنا الغداء وكان الطعام رائعاً. في فترة ما بعد الظهر، انضمنا إلى فصل طبخ مع القرويين الذين كانوا وتونين وساطرين في صنع الكعك التقليدي. لقد استمتعنا بكل شيء في القرية. أخيراً، كنا نأمل أن نتمكن من قضاء رحلة أطول إلى الريف على الطريق إذا كان لدينا المزيد من الوقت.

• من المهم أن تفكر ملياً وأن تسأل نفسك بعض الأسئلة لتقرر ما إذا كان الاختيار الذي تقوم به جيداً أم سيئاً. لتفترض أنك في المدرسة وتسمع أشخاصاً يسخرون من شخص ما في صفك. اكتب ما ستفعله.

التنمر مرض شائع جداً بين طلاب المدارس اليوم. يجب علينا تغيير موقفنا لمنع التنمر.

حسب رأيي، إذا تعرض زميلي للتنمر، فسأكون لطيفاً معه. أظهر له أنني مهتم بمحاولة ضمه. اجلس معه على الغداء أو في الحافلة أو تحدث معه في المدرسة أو ادعوه لفعل شيء ما. مجرد التسكع معه سيساعده على معرفة أنه ليس بمفرده. من المهم التحدث إلى أحد الوالدين أو المعلم أو أي شخص يبلغ أقر أثق به. يحتاج البالغون إلى معرفة عندما تحدث الأشياء السيئة حتى يتمكنوا من المساعدة.

Write a paragraph about the following situation.
Where do you find happiness?

اكتب موضوعاً عن الحالة التالية.
أين تجد السعادة؟

I find Happiness in many things; true happiness comes from within myself.

I can say that happiness can only be achieved by having positive thinking and enjoying life. Also, for being happy I try to keep the people around me happy. I usually go for volunteering.

I also make a healthy relationship with my friends with mutual respect, acceptance, trust, fun and empathy.

In addition, practicing sport helps me to think better and feel happier.

as a result, I find that happiness is a choice. Nothing will make you happy until you choose to be happy.

أجد السعادة في أشياء كثيرة، السعادة الحقيقية تأتي من داخلي.

أستطيع أن أقول إن السعادة لا تتحقق إلا من خلال التفكير الإيجابي والاستمتاع بالحياة. أيضاً، أن أكون سعيداً، أن أحاول إبقاء الناس من حولي سعداء، فأنا عادة ما أذهب للعمل التطوعي.

كما أنني أبني علاقة صحية مع أصدقائي بالاحترام المتبادل والقبول والثقة والمرح والتعاطف.

بالإضافة إلى ذلك، فإن ممارسة الرياضة تساعدني على التفكير بشكل أفضل والشعور بالسعادة.

نتيجة لذلك، أنا أجد أن السعادة خيار. لا شيء يجلك سعيداً حتى تختار أنت أن تكون سعيداً.

- Moments you felt you lived on the edge.

- Something happy you passed by.

لحظات شعرت بها عشتها على الحافة.
شيء ما مفرح صادفته.

One of the happiest things I have passed by in my life is the memory of my first day at school. When Dad told me to go to school first, I was nervous. I thought a lot about what school was like, how others would treat me on my first day at school. The next morning, my mother made me ready for school. Dressed in new clothes, I walked to school holding my father's hand. Dad first took me to the school headmaster's room. He smiled and asked my name. He then called the class teacher and sent me to my class. I was amazed to see so many children like me in class. They got along well with me. Within a few days, everyone became known and friends to me. They were my classmates, my playmates. I still miss them. I will never forget the memories of my first day at school.

من أروع الذكريات في حياتي هي ذكرى أول يوم لي في المدرسة. عندما طلب مني أبي أن أذهب إلى المدرسة أولاً، شعرت بالتوتر. فكرت كثيراً في شكل المدرسة، وكيف سيعاملني الآخرون في أول يوم لي في المدرسة. في صباح اليوم التالي، أعدتني والدتي للمدرسة. مرتدية ملابس جديدة، مشيت إلى المدرسة ممسكاً بيد والدي. أخذني أبي أولاً إلى غرفة مدير المدرسة. ابتسم وسألني عن اسمي. ثم اتصل بمعلم الفصل وأرسلني إلى صفي. لقد اندهشت لرؤية الكثير من الأطفال مثلي في الفصل. لقد انسجموا معي بشكل جيد. في غضون أيام قليلة، أصبح الجميع معروفاً لي وأصبح أصدقاء. كانوا زملائي في الصف، زملائي في اللعب. ما زلت أفقدتهم. لن أنسى أبداً ذكريات أول يوم لي في المدرسة.

I don't like elevators, I usually use stairs.

one day, I was so late for my friend birthday party that I had no choice but to use the elevator to get to the 10th floor. Despite my fears, I forced myself to get into the lift. I pressed the 10th floor-button and was on my way up when the lift suddenly stopped on the 6th floor. I thought it was just a simple problem, I held my breath and tried to push the other buttons to work. But nothing seemed to be working. I pressed the emergency call button and got through to the doorkeeper who told me that there was some technical problem. I waited for some minutes which to me, was like years. Soon, the door was opened and things got fine again. I will never forget this.

أنا لا أحب المصاعد، وفي العادة أستخدم السلم. ذات يوم، تأخرت كثيراً عن حفلة عيد ميلاد صديقي ولم يكن لدي خيار سوى استخدام المصعد للوصول إلى الطابق العاشر. على الرغم من مخاوفي، أجبرت نفسي على ركوب المصعد. ضغطت على زر الطابق العاشر وكنت في طريقي للأعلى عندما توقف المصعد فجأة في الطابق السادس. اعتقدت أنها مجرد مشكلة بسيطة، حبست أنفاسي وحاولت الضغط على الأزرار الأخرى للعمل. لكن لا شيء بدا لي أنه يعمل. ضغطت على زر مكالمة الطوارئ وتواصلت مع ناظر البناء الذي أخبرني أن هناك مشكلة فنية. انتظرت بضع دقائق كانت بالنسبة لي مثل سنوات. وسرعان ما فتح الباب وعادت الأمور إلى ما برام. لن أنسى ذلك أبداً.

Giving advices for teenage. (bad behaviours)

I advised her to talk with her son to find out the problem. She is supposed to watch his behaviour and friends.

It is better to consult a doctor.

I added that practising sport is important for him.

She should motivate him to study.

She shouldn't allow him to spend much time with smart phones on the net

Birthday you attend. (Occasions)

It was Dania's 15th birthday. She didn't expect us, but her mother was in business. She helped us organize this day. Dania did not guess anything.

First, her mother sent Dania to the store. At the same time, we were preparing her room for her arrival. there were a lot of balls and gifts. For 15 minutes we managed to arrange everything just fine, but our plan failed. While we were preparing her room, she saw us through the window. she was impressed by our preparations. She remembers this birthday as the most positive and enjoyable one.

Keeping in Touch as an Emigrant.

My sister and her little daughter used to live close to us. They have moved abroad now; yet today, I was able to attend my niece's birthday on Skype and give her gifts I chose from the internet. Facebook and email mean that grandparents, family and friends can see the most up-to-date family photographs and events and stay in touch with them. We can send flowers and presents to our family by just pressing a button. What a wonderful world we live in these days!

Social Media - Keeping in touch- Technology - smartphones

When I started travelling, one of my favourite things to do in order to stay connected with friends and family was my smart phone

It was an exciting experience when I was able to talk to my family through what app

I was even able to use the internet.

When I missed my mother's voice, I used to use voice mail To send birthday cards or invitations I used to use Facebook

تقديم النصائح لمرأهق (لتصرفات سيئة).

أصحبها بالتحدث مع ابنها لمعرفة المشكلة من المقتر ومن ملها أن ترأقب تصرفه وأصدقائه.

من الأفضل استشارة طبيب. أنا أضفت بأن ممارسة الرياضة أمر مهم بالنسبة له.

ينبغي عليها تشجيعه على الدراسة.

لا ينبغي أن تسمح له قضاء كثير من الوقت مع الهواتف الذكية على الشبكة

حفل عيد ميلاد حضرته. (مناسبات)

كان عيد ميلاد دانيا الخامس عشر، لم تكن نتوقعها، لكن والدتها كانت تعمل. لقد ساعدتنا في تنظيم هذا اليوم. لم تخسن دانيا أي شيء.

أولاً، أرسلت والدتها دانيا إلى المتجر. في نفس الوقت، كنا نجهز غرفتها لوصولها. كان هناك الكثير من الكرات والهدايا. لمدة 15 دقيقة، تمكنا من ترتيب كل شيء على ما يرام، لكن خطتنا فشلت. بينما كنا نجهز غرفتها، رأنا من النافذة، لقد تأثرت باستعداداتنا، وتذكر عيد الميلاد هذا باعتباره الأكثر إيجابية ومتعة.

البقاء على اتصال كمهاجر.

كانت أختي وابنتها الصغيرة تعيش بالقرب منا. لقد انتقلوا إلى الخارج الآن؛ ومع ذلك، فقد تمكنت اليوم من حضور عيد ميلاد ابنة أخي على تطبيق سكايب وإعطائها هدايا اخترتها من الإنترنت. فيسبوك والبريد الإلكتروني يعني أن الأجداد والعائلة والأصدقاء يمكنهم مشاهدة أحدث الصور العائلية والمناسبات والبقاء على اتصال معهم. يمكننا إرسال الزهور والهدايا إلى عائلتنا بمجرد الضغط على زر. يا له من عالم رائع نعيشه في هذه الأيام!

وسائل التواصل الاجتماعي - البقاء على تواصل - الهواتف الذكية.

عندما بدأت السفر، من الأشياء المفضلة لدي للبقاء على اتصال مع الأصدقاء والعائلة كان هاتفي الذكي

لقد كانت تجربة مثيرة عندما تمكنت من التحدث إلى عائلتي من خلال تطبيق واتس أب

حتى أنني كنت قادرًا على استخدام الإنترنت.

عندما أشتاق لصوت والدتي، كنت أستخدم البريد الصوتي وإرسال بطاقات عيد ميلاد أو دعوات كنت أستخدم فيسبوك

Write about a person who positively affected your personality and your life.

Everyone in this world has someone who positively affected to their life. For me, this person is my mom. My mom has inspired me in many ways. She is always guiding me to do the right thing; she supports me and my decisions and tells me to believe in myself. My mother has always been a very strong role model to me. She taught me to always love, care, and give back to people. Never criticize or make fun of others. The things I have learned and continue to learn from my mother are endless. I am a successful person because of her.

اكتب عن شخص أثر بشكل إيجابي على شخصيتك وحياتك.

كل شخص في هذا العالم لديه شخص له تأثير إيجابي على حياته. بالنسبة لي، هذا الشخص هو أمي. لقد ألهمتني أمي بعدة طرق. إنها ترشدني دائماً لفعل الشيء الصحيح؛ إنها تدعمني وتؤيد قراراتي وتخبرني أن أؤمن بنفسِي. لطالما كانت والدتي نموذجاً قوياً جداً بالنسبة لي. لقد علمتني دائماً أن أحب الناس وأهتم بهم وأرد لهم الجميل. والأنتقد أو أسخر من الآخرين. الأشياء التي تعلمتها وما زلت أتعلمها من والدتي لا حصر لها. أنا شخص ناجح بسببها.

Think of a job you would like to have in the future and how it will make a difference to your life and to others' lives.

I would like to be a teacher in the future because I like teaching and being with students. Teachers play very important roles in our society. Besides instilling knowledge into students, organizing fun activities to help teenager's development, they also need to pass moral value on to next generation. Therefore, teachers have to be knowledgeable, creative, and passionate. It is not easy to become a teacher, therefore I am going to improve my teaching skills especially the way of making learning process very interesting as well as creative and interactive. To achieve this, I have to be up to date with the new learning methods like e-learning. One day I will make my dream come true.

فكر في وظيفة ترغب في الحصول عليها في المستقبل وكيف ستحدث فرقاً في حياتك وحيات الآخرين.

أود أن أصبح مدرساً في المستقبل لأنني أحب التدريس والتواجد مع الطلاب. يلعب المعلمون أدواراً مهمة جداً في مجتمعنا. إلى جانب غرس المعرفة في الطلاب وتنظيم الأنشطة الترفيهية للمساعدة في تنمية المراهق، يحتاجون أيضاً إلى نقل القيمة الأخلاقية إلى الجيل التالي. لذلك، يجب أن يتمتع المعلمون بالمعرفة، الإبداع، والشغف. ليس من السهل أن تصبح مدرساً، لذلك سوف أقوم بتحسين مهاراتي التدريسية خاصة طريقة جعل عملية التعلم ممتعة للغاية وكذلك إبداعية وتفاعلية. ولتحقيق ذلك، ينبغي علي أن أكون على إطلاع بأساليب التعلم الجديدة مثل التعليم الإلكتروني. في يوم من الأيام سأحقق حلمي.

Imagine how your future house will be and write a paragraph about it.

This is how I want my future house to be. The house of my dream will be located in a quite area. It will look like an UFO and it will be surrounded by a large garden. The solar energy is the main advantage in my future house to save money and keep environment clean. I will have a large screen in my living room. There will be modern appliances such as an automatic dishwasher and a fridge that can suggest recipes based on the food I already have. What I love most will be my bedroom. There will be a table in the middle of the room where I can work, but it can transform into a bed at night. I want to have a clever robot helper. When I wake up, I can tell him to cook some food for me and prepare my things. My future house will be very fun to live in.

تخيل كيف سيكون منزلك المستقبلي واكتب فقرة عنه.

هكذا أريد أن يكون بيتي المستقبلي. سيقع منزل أحلامي في منطقة هادئة. سيبدو مثل شكل اليوفو الفضائي وسيكون محاطاً بحديقة كبيرة. الطاقة الشمسية هي الميزة الرئيسية في منزلي المستقبلي لتوفير المال والحفاظ على نظافة البيئة. سيكون لدي شاشة كبيرة في غرفة المعيشة الخاصة بي. ستكون هناك أجهزة حديثة مثل غسالة أطباق أوتوماتيكية وثلاجة يمكنها اقتراح وصفات طعام بناءً على الطعام الموجود لدي مسبقاً. أكثر ما أحبه هو غرفة نومي. ستكون هناك طاولة في منتصف الغرفة حيث يمكنني العمل، لكن يمكن أن تتحول إلى سرير في الليل. أريد أن يكون لدي مساعد روبوت ذكي. عندما أستيقظ، يمكنني أن أخبره أن يطبخ لي بعض الطعام وأن يعد أشياءي. سيكون بيتي المستقبلي ممتعاً جداً للعيش فيه.

<p>Write a short paragraph about the planes of the future. Include both facts and opinions about this means of transport.</p>	<p>اكتب نصاً قصيراً عن طائرات المستقبل. يتضمن حقائق وآراء كلاهما حول وسيلة النقل هذه.</p>
<p>I think future planes will look more familiar. Safety and environmental issues will play very important roles in planes industry. The aircraft's engines will become electric and smaller, which will reduce noise levels and operating costs.</p> <p>Most short flights will likely become electric, and will be door-to-door and this will change the way we think about air travel as flying taxis become a reality.</p> <p>Airplanes will be able to travel via vertical take-off. the idea of a pilotless airliner doesn't sound so far-fetched.</p> <p>The emergence of electrical aircraft will lead to new fuselage designs that can accommodate the needs of passengers with modern technologies.</p>	<p>اعتقد أن الطائرات المستقبلية ستبدو مألوفة أكثر. من المرجح أن تصبح معظم الرحلات القصيرة كهربائية، وستكون من الباب إلى الباب، وهذا سيغير الطريقة التي نفكر بها في السفر الجوي حيث تصبح سيارات الأجرة الطائرة حقيقة واقعة.</p> <p>ستصبح محركات الطائرة كهربائية وأصغر، مما يقلل من مستويات الضوضاء وتكاليف التشغيل وتلوث البيئة.</p> <p>ستكون الطائرات قادرة على الانتقال عبر الإقلاع العمودي. فكرة وجود طائرة ركاب بدون طيار لا تبدو بعيدة المنال.</p> <p>سيؤدي ظهور الطائرات الكهربائية إلى تصميمات جديدة لجسم الطائرة يمكنها تلبية احتياجات الركاب بالتقنيات الحديثة.</p>
<p>Write about a decision you have made recently. What are the steps you have followed?</p>	<p>اكتب عن قرار اتخذته مؤخراً. ما هي الخطوات التي اتبعتها؟</p>
<p>One of the most important decisions I made was to give up eating fast food. I know that it seems like such a tiny decision, but it truly has changed my life.</p> <p>I gave up eating fast food about two months as a healthy step. At first, I thought it was going to be really hard giving it up, but after that I wasn't thinking about it.</p> <p>I started eating better, exercising more and just living a better life. Later, I noticed how healthier my life became.</p> <p>I lost 9 kg by cutting out fast food. I want to give advice for those who were in the same situation as I was. I don't regret my decision whatsoever. I hope you are inspired by my story to give up something that is bad for you.</p>	<p>أحد أهم القرارات التي اتخذتها كان التخلي عن تناول الوجبات السريعة. أعلم أنه يبدو قراراً صغيراً جداً، لكنه غير حياتي بالفعل. لقد تخليت عن تناول الوجبات السريعة لمدة شهرين كخطوة صحية. في البداية، اعتقدت أنه سيكون من الصعب التخلي عنها، لكن بعد ذلك لم أفكر في الأمر.</p> <p>بدأت أتناول طعاماً أفضل، وأمارس الرياضة أكثر وأعيش حياة أفضل. لاحقاً، لاحظت كيف أصبحت حياتي أكثر صحة. لقد فقدت 9 كجم من خلال التوقف عن تناول الوجبات السريعة. أريد تقديم النصيحة لأولئك الذين كانوا في نفس الوضع الذي كنت فيه. لا أندم على قراري على الإطلاق.</p> <p>أمل أن تكون قصتي مصدر إلهام لك للتخلي عن شيء ضار لك.</p>
<p>Write a short biography about a famous person you know about.</p>	<p>اكتب سيرة ذاتية قصيرة عن شخص مشهور تعرفه.</p>
<p>Steve Paul Jobs, one of the inventors and businessmen in the United States of America, who is of Syrian origin, was famous for his great achievements and served humanity and left a great impact on life.</p> <p>Steve held many positions in his life. A founder, partner, and former CEO of Apple, and he was a member of Walt Disney's board of directors.</p> <p>Steve attended school in the winter and used his summer vacation to work. He was passionate about electronics, and the way machines work, he invented the electronic chip in high school.</p> <p>Steve Jobs' most important inventions:</p> <p>(Mac): the operating system on which Apple depends on its various products.</p> <p>(I Phone): It is the latest mobile handset in the world of communications.</p>	<p>ستيف بول جوبز، أحد المخترعين ورجال الأعمال في الولايات المتحدة الأمريكية، من أصل سوري، اشتهر بإنجازاته العظيمة وخدم الإنسانية وترك أثراً كبيراً في الحياة.</p> <p>شغل ستيف العديد من المناصب في حياته. مؤسس وشريك ومدير تنفيذي سابق لشركة أبل، وكان عضواً في مجلس إدارة والت ديزني.</p> <p>التحق ستيف بالمدرسة في الشتاء واستخدم إجازته الصيفية للعمل. كان شغوفاً بالإلكترونيات، وطريقة عمل الآلات، اخترع الشريحة الإلكترونية في المدرسة الثانوية.</p> <p>أهم اختراعات ستيف جوبز:</p> <p>(ماك): نظام التشغيل الذي تعتمد عليه شركة أبل في منتجاتها المختلفة.</p> <p>(أي فون): أحدث الهواتف المحمولة في عالم الاتصالات.</p>

Many species of animals are in danger.

- In your opinion, what are the ways we can adopt to protect animals on the edge of extinction?

Write a paragraph of no more than 80 words.

Today many animal species are in danger of extinction. Here, I will discuss some measures to protect endangered animals. Firstly, governments can set up some organizations to advocate the important of saving the species of animals and plants. Also, many reserves should be built in order to protect the endangered species. Secondly, rules must be made to protect from deforestation. Thirdly, we should educate people from the young age about the importance of wild animals in maintain the ecosystem and biodiversity. In addition, young people should be educated how to protect our environment, love animals, plant trees. In conclusion, each of us has the responsibility for protecting and saving endangered species before it is too late.

العديد من أنواع الحيوانات في خطر.
- ما هي برأيك الطرق التي يمكننا اتباعها لحماية الحيوانات من على حافة الانقراض؟
اكتب فقرة لا تزيد عن 80 كلمة.

تعرض اليوم العديد من أنواع الحيوانات لخطر الانقراض. سناقش هنا بعض الإجراءات لحماية الحيوانات المهددة بالانقراض. أولاً، يمكن للحكومات إنشاء بعض المنظمات للدعوة إلى أهمية إنقاذ أنواع الحيوانات والنباتات. كما يجب بناء العديد من المحميات لحماية الأنواع المهددة بالانقراض. ثانياً، يجب وضع قواعد للحماية من إزالة الغابات. ثالثاً، يجب أن نعلم الناس منذ الصغر أهمية الحيوانات البرية في الحفاظ على النظام البيئي والتنوع البيولوجي. بالإضافة إلى ذلك، يجب تعليم الشباب كيفية حماية بيئتنا، وحب الحيوانات، وزراعة الأشجار. في الختام، يتحمل كل منا مسؤولية حماية الأنواع المهددة بالانقراض وإنقاذها قبل فوات الأوان.

Write a paragraph about why some people like to try adventures.

Adventure is an extraordinary experience which comes from activities full of courage, excitement and joy. Adventurous people think of adventure as a chance and a new opportunity to move forward and get success or experiences, but others consider it important because it is a way of learning and experiencing life. It helps people to break out and create new and lasting relationships with the world and those around them. However, adventurous people do not care about the results whether it is positive or negative and they continue their adventure. Adventure is in everything, but it is different in people's minds. Looking at the adventures in my life, I feel a sense of accomplishment and proud of what I've done.

اكتب موضوعاً عن لماذا يحب بعض الناس تجريب المغامرات.

المغامرة هي تجربة غير عادية تأتي من أنشطة مليئة بالشجاعة والإثارة والفرح. يعتقد الأشخاص المغامرون في المغامرة على أنها فرصة وفرصة جديدة للمضي قدماً وتحقيق النجاح أو الخبرات، لكن البعض الآخر يعتبرها مهمة لأنها طريقة للتعلم وتجربة الحياة. فهي تساعد الناس على الخروج وإنشاء علاقات جديدة ودائمة مع العالم ومع من حولهم. ومع ذلك، فإن المغامرين لا يهتمون بالنتائج سواء كانت سلبية أم إيجابية ويواصلون مغامرتهم. المغامرة في كل شيء، لكنها مختلفة في أذهان الناس. بالنظر إلى المغامرات في حياتي، أشعر بإحساس بالإنجاز وبأنني فخور بما قمت به.

Your friend always cheats in the exam. Write about this bad behaviour and give some advice.

cheating is a wrong way to deal with exams. it is like stealing. Cheating is unfair to others and it could kill the trust. I find like cheating shows that we are weak and are are unable to learn by our own so we cheat other people's work. The most dangerous thing is to consider cheating as a habit as some students thinks cheating is a fun and it shows you are strong and smart which is actually foolish thing ever to do. Schools and parents must both actively discourage cheating. Parents and teachers should emphasize the importance of integrity. Cheating is not a way to get out of stress in exams. If we prepare our own ideas that will also make you relive.

صديقك دائماً يغش في الامتحان. اكتب عن هذا السلوك السيء وأعطى بعض النصائح.

الغش طريقة خاطئة في التعامل مع الامتحانات. إنها مثل السرقة. الغش غير عادل للآخرين وقد يقضي على الثقة. أنا أجد بأن الغش يظهر كم نحن ضعفاء وغير قادرين على التعلم بمفردنا، لذا فإننا نغش في عمل الآخرين. الأمر الأكثر خطورة هو اعتبار الغش عادة حيث يعتقد بعض الطلاب أن الغش هو متعة ويظهر كم أنت قوي وذكي وهو في الواقع أكثر شيء حماقة يمكنك فعله على الإطلاق. يجب على المدارس وأولياء الأمور على حد سواء تثبيط الغش بطريقة فعالة إذا كان لدينا أي أمل في وقف هذا. يجب على الآباء والمعلمين التأكيد على أهمية النزاهة. فالغش ليس وسيلة للتخلص من التوتر في الامتحانات. إذا نحن قمنا بتحصير أفكارنا الخاصة، فسوف يجعلك ذلك أيضاً تتطلق من جديد.

Write a paragraph about an event or a celebration you've been to or read about.

I would like to talk about a birthday celebration that I attended 2 weeks ago. It was one of my friends' birthday who turned 15 that day. My friend's name is Majd, when i arrived his home, his parents warmly welcomed us. there were many people present on the occasion. mostly Majd's friends, relatives, and neighbors. I were astonished when I saw the huge birthday cake. We sang the birthday song when Majed cut the cake. We congratulated him and wished him a prosperous life ahead. the foods were delicious and good. it was a very exciting birthday celebration.

اكتب موضوعاً عن حدث أو احتفال ذهبت إليه أو قرأت عنه.

أود أن أتحدث عن احتفال بعيد ميلاد حضرته منذ أسبوعين. لقد كان أحد أعياد ميلاد أصدقائي الذي بلغ الخامسة عشرة في ذلك اليوم. اسم صديقي مجد. عندما وصلت إلى منزله، رحب بي والديه بحرارة. كان هناك الكثير من الناس الحاضرين في هذه المناسبة. معظمهم من أصدقاء مجد وأقاربه وجيرانه. لقد اندهشت عندما رأيت كعكة عيد الميلاد الضخمة. غنينا أغنية عيد الميلاد عندما قطع ماجد الكعكة. هناها جميعاً وطميننا له حياة موفقة. كانت الأطعمة لذيذة وطيبة. لقد كان احتفال بعيد ميلاد ممتع للغاية.

Write a letter to a pen pal who is living abroad.

January 30, 2021

Dear Mark,

Thank you for agreeing to be my pen pal, I live in Damascus, Syria, I am fifteen years old. And I am in 9th grade. I really enjoy reading books and try to read at least two books a week. I also really like movies and sometimes I watch a movie from a book after I have read just to see if they're different and to see which I like more. Usually, the book is better.

I like sports like football and tennis, When I grow up I want to be a teacher.

What is it like in your town? What do you do in your free time?

Please write and tell me more about yourself, I'd love to hear from you.

Best Wishes!
Maher

اكتب رسالة إلى صديق بالمراسلة والذي يعيش بعيداً في الخارج.

30 كانون ثاني 2021

عزيزي مارك،
أشكرك على موافقتك على أن تكون صديقي بالمراسلة، أعيش في دمشق، سوريا، عمري خمسة عشر عاماً. وأنا في الصف التاسع. أنا أستمتع حقاً بقراءة الكتب وأحاول قراءة كتابين على الأقل في الأسبوع. أنا أيضاً أحب الأفلام وأحياناً أشاهد فيلماً من كتاب بعد أن قرأته فقط لمعرفة ما إذا كان مختلفاً ومعرفة أيهما أفضل. عادة، الكتاب أفضل.
أحب الرياضة مثل كرة القدم والتنس، وعندما أكبر أريد أن أصبح مدرساً.
كيف هو الحال في بلدتك؟ ماذا تفعل في وقت فراغك؟
من فضلك اكتب وأخبرني المزيد عن نفسك، أحب أن أسمع منك.
أفضل التمنيات!
ماهر

M.H